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z 1|. veřejného zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves,
konaného den 29.9.2008 v 18.00 hod. v budově dvorního traktu

úřadu městyse, nám. Republiky 107

Přítomni: Ing. Jana Krutáková
František Baldrian
Ing. Drahomír Vája
Božena Peterková
Mgr. Soňa Petrj rínošová
Ing. Zbynék Parma
Mgr. Hana Grossmannová
Ing. Igor Antal
Ing. Pavel Zugn
Mgr. Bohumila Peková
Jaroslav Glos
Jan Tuěek
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Zapisovatel: Martina Janulíková

ověřovatelé: Mgr. Soňa Petrjánošová
Jan Tuček

Bod č. 1 programu_Zahájení' program 11. veřejného zasedání
zastupitelstva městyse

11. veřejné zasedéní zasfupitelstva městyse zahájil místostarosta městyse p. František
Baldrian a konstatoval' že zasedání bylo svoláno řádně a včas, způsobem v obci obvyklým
a v souladu se zákonem o obcích. Přítomno je 12 členů, zastupitelstvo je usnášení schopné.

Program 1 1. veřejného zasedání zastupitelstva městyse:

|. Zahá4ení
2. Zpráva o činnosti rady městyse
3. Schválení územního plánu
4. Rozpočtové opatření
5. Směrnice k tvorbě a čerpaní sociálního fondu
6. Převody majetku
7. Připomínky členů zastupitelstva městyse
8. Připomínky občanů
9. Závěr

Usnesení č. 1/1l12008
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo program 1 1. veřejného
zasedéni Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves.
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12pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č.211112008
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo zapisovatele zápisu
p. Martinu Janulíkovou.

12 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č.3/11/2008
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo ověřovatele zápisu
p. Mgr. Soňu Petrjránošovou.

H: l2pro

Usnesení č,.411|12008

0 proti

Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo ověřovatele zápisu
p. Jana Tuěka.

H: LZpro

Usnesení č.5111'12008

0 proti

Členové zastupitelstva MoravskáNová Ves vzali na vědomí zápíszposledního veřejného
zasedámi, konaného 3 l.7 .2008.

Bod č. 2 _Zpráva o činnosti rady městyse

Starostka městyse p. Ing. Jana Krutríková seznámila zastupitele a občany s činností rady za
uplynulé období.

Smlouva o věcném břemeni Moravské naftové doly a.s. _ byl udělen souhlas ke vstupu na
pozemky k odstraňovaní staqých zátéží. Smlouva niím stále nebyla zas|én4 takže ještě není
uzavŤena a podepsána.

Návrh Agentury ochrany přírody a krajiny na vznik Chráněné krajinné oblasti Soutok _
iniciativa agentury se snaží vyhlásit Chraněnou krajinnou oblast Soutok, která by se táhla od
soutoku Dyje s Moravou aŽ po Mikulčice. FIranici mezi obcemi a řekou Moravou by tvořila
Kyjovka, takže bychom podélKyjovky na svém katastru měli chraněnou krajinnou oblast.
Nyď se tento návrh projednává. ohlasy ze stran obcí, zemědělských subjektů a ochraniířů
nejsou jednotné. Poukazují na to, že chrríněná krajinná oblast je zbytečně vysoký stupeň
ochrany. Již nyní je toto území vNatuře 2000.

Rekonstrukce školní budovy č,.4 -nazák|adě výběrového řízeni byla dodavatelem vybrtána
firma BRON s.r.o. Břeclav' která by měla nastoupit 20. ryna. Celkový rozsah prací je
z24B 000,. Kč a bude provedena rekonstrukce celého sociiálního ňizení,, vybudování soc'
zaŤizeni pro postižené a rekonstrukce elektroinstalace.Do konce roku by měla bfi akce
dokončena.

0 zdržel se

0 zdržel se



Výměna oken v MŠ _ byla ukončena v termínu. Začátkem zěří byly namontoviíny vnější
žaluzie na oknech ve třídách.

Dotazy:
p. Tuček: Nádoby na tříděný odpad, o jaké nádoby se jedná?
itarostka: Jedná se o nádoby na tříděný odpad napapiry,plasty a tetrapacky, které bychom
chtěli zakoupit do všech veřejných budov a do škol. Jsou to menší popelnice s barevným
víkem pro odlišení.

Usnesení č,.6lILl2008
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zprávu o činnosti raďy za
minulé období.

Bod č. 3 - Schválení územního plánu

Podle novely stavebního zékonase územní plan provádive 4 krocích _rozbory a pruzkumy,
koncept, náwh a poslední opatření obecné povahy. V našem případě je vedeno pod č. Il2008,
kterým se vydává inemnípliín Moravská Nová Ves. Jde o obsáhlý dokument - byla možnost
k nah|édnutí na uřadě městyse _ jak grafické tak i textové části. Po schválení opatření obecné
povahy bude uzemní plan Městyse MoravskáNová Ves hotový a stane se závazným
dokumentem pro další rozvoj městyse. Dokument se má možnost vyvíjet.

Ing. Parma vznesl připomínku, aby tak závazné dokumenty členové zastupitelstva dostávali
úplné.

Usnesení ě.711112008
Zastupite|stvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo opatření obecné povahy č. 112008'
kterým se vydává ,tyemní plán Moravská Nová Ves.

H: 9 pro 0 proti 3 se zdrželí
Ing. Parma
Mgr. Grossmannová
Glos

Bod č. 4 - Rozpočtové opatření č.212008

Předseda finančního výboru Ing. Antal seznámil zastupitele s návrhem rozpočtového
opatření č.2Da08, který jim byl doručen v materiálech.

Usnesení č.8/11/2008
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo návrh rozpočtového opatření č.212008:.
na straně příjmů zqýšeno o částku 4 993 400,- Kč, na straně výdajů zqýšeno o 6 t66 700,- Kě,
na straně financování sníženo o | |73 300,- Kč.

H: 11 pro 0 proti 1 se zdrŽel
Mgr. Grossmannová

Ing. Parma požáda|,aby pro příště byl k položkiím uvedený nějaký komentář, alespoň
popsány hlavní poloŽky.



H:

Fond je tvořen pro zaměstnance uřadu městyse. V tomto soc. fondu jsou popsiíny tvorba a
rozpočet fondu, jeho použití, způsob úhrady ajednotlivé vydaje rozpočtu.

Usnesení č. 9
Zastupitelstvo Městyse MoravskáNová Ves jednohlasně schválilo směmici k tvorbě a
ěerpání sociálního fondu Městyse Moravská Nová Ves.

12pro 0 proti 0 zdrže| se

Bod č. 6 _ Převody majetku

Darovací smlouva mezi p.Ing. Jiřím Tomáškem a Městysem Moravská Nová Ves.
Ing. Tomášek niím nabízí jako dar pozemky, které tvořítzv.,,Tomáškovu cestu.o.

Usnesení č.10
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schvátilo přijetí daru od p. Ing.
Tomáška _ pozemky vedené v katastru nemovitostí p.č. 388, 389lI,38912,3gO,3g|,3g2lt,
39212,393.

Směnná smlouva mezi Městysem Moravská Nová Ves a manželi Ludmilou a Petrem
Salajkovými, kteří žádají o dorovnání hranic pozemků. Všechny naklady spojené s převodem
budou platit manželé Salajkovi.

Usnesení č. 11
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo uzavÍeni směnné smlouvy
mezi Městysem Moravská Nová Ves a manŽeli Ludmilou a Petrem Salajkovými, kde se jedná
o směnu pozemků vedených v katastru nemovitosti označených k. n. |54315 aI5I9l2.

12 pro 0 proti 0 zdrže| se

Bod č. 7 _ Připomínky členů zastupitelstva městyse

p. Tuček: Budou se provádět nějaké úpravy silnic?
starostka: V pruběhu října se zaěne připravovat rozpočet na příští rok. Počíttíme s tím, žeby
se nějaká část vyčlenila na tyto nutné opravy.

Fotovoltaické elektrárny - v pruběhu jarních měsíců nás navštívilo několik firem, které
mě|y zá4em o stavbu elektrárny a pronájem pozemků. Zatímbyla projednávénamoŽnost
pronájmu obecních pozemků v lokalitě u Kyjovky pod čistírnou odpadních vod. Bylo to
projednávráno i s Agromorávia a.s.. Jednalo by se asi o 5 _ 10 ha orné půdy. Dále by byla
možnost i pronájmu u salaše.

Integrovaný dopravní systém _ bude zaveden od I4.t2.2008. občaué budou informováni
článkem ve Zpravodaji zástupci fa. Kordis. Na našem katastru by měly projiždět2
autobusové linky. Provozovatelem bude Bors a.s.. Linka _ Břeclav, Lartžhot'Kostice,

H:


